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Onderwerp
Lijst toezeggingen en moties voor de gemeenteraad van d.d. 30 november 2020 
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gelet op de stand van zaken, af te doen: 

Toezeggingen: 174, 212, 218, 219, 221, 227, 232
Moties: 117, 171, 197, 218, 223, 230, 231, 256

Besluit
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- Toezeggingen openstaand - 

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

234 17-11-2020 Toezegging aan mw. de 
Jong om cijfers van het 
aantal mensen met 
verward gedrag inzichtelijk 
te maken

Antwoorden zijn bijgevoegd in 
bijlage

20-11-2020 FNP J. Zoetendal Nee

233 16-11-2020 Tijdens de 
commissievergadering van 
16 november 2020 heeft 
de CDA fractie enkele 
vragen gesteld over het 
Uitvoeringsprogramma die 
technisch van aard waren.  
De wethouder heeft 
aangegeven terug te 
komen op de vragen die  
uitgezocht moesten 
worden.  In de bijlage 
staan deze vragen 
aangevuld met de 
antwoorden

Beantwoording in de bijlage 20-11-2020 CDA H. Rinkes Nee

230 09-11-2020 Voor de dorps- 
buurthuizen komt vanuit 
het Rijk een 
steunmaatregel. De raad  
hierover per brief 
informeren.

FNP H. Rinkes Nee

231 09-11-2020 Bespreken in 
commissievergadering.

GL H. Rinkes Nee
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ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

229 05-10-2020 zich tot het uiterste in te 
spannen om de 
rotondevariant in te 
passen. Rijkswaterstaat 
moet daar goedkeuring 
voor moet verlenen.

Er is veelvuldig overleg op 
uitvoerend niveau tussen gemeente, 
de adviseur van plaatselijk belang, 
ons adviesbureau en RWS. Binnen 
enkele weken zal er een 
conceptadvies gereed zijn, wat 
daarna bestuurlijk zal worden 
besproken.  U wordt over de 
uitkomsten geïnformeerd.

FNP GL HL 
CU SP

J. van Veen Nee

228 28-09-2020 De lijst risico’s ten gevolge 
van Corona voor elke 
commissievergadering AZ 
te actualiseren met 
toelichting van de 
afwijkingen.   Het 
onderwerp wordt 
voortdurend geagendeerd 
als opmaat naar de 
perspectiefnota 2021.

Er is een impactanalyse en risico-
inventarisatie Corona gemaakt bij de 
P nota 2020 en de begroting 2021. 
Eerstvolgende update risico’s volgt 
bij de jaarrekening 2020.  Als er 
m.b.t. risico’s substantiële 
wijzigingen zijn, zal eerder 
actualisatie plaatsvinden.

T.J. van der 
Zwan

Nee

224 21-09-2020 Afwijkingen op 
bestemmingsplannen 
inzichtelijk te maken en de 
raad van een rapportage 
te voorzien.

Het verzoek is neergelegd bij de 
afdeling. Dit is een arbeidsintensieve 
klus. De afdeling heeft hier nog geen 
vervolg aan kunnen geven.

VVD J. van Veen Nee

225 21-09-2020 Het college gaat in gesprek 
gaat met Plaatselijk Belang 
Oranjewoud, 
Rijkswaterstaat info gaat 
naar PB Oranjewoud. De 
raad wordt nog voor 5 

Er is veelvuldig overleg op 
uitvoerend niveau tussen gemeente, 
de adviseur van plaatselijk belang, 
ons adviesbureau en RWS. Binnen 
enkele weken zal er een 
conceptadvies gereed zijn, wat 

VVD J. van Veen Nee
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ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

oktober op de hoogte 
gesteld van uitkomsten 
gesprek.

daarna bestuurlijk zal worden 
besproken.  U wordt over de 
uitkomsten geïnformeerd.  De 
werkgroep vanuit de wijk wordt 
meegenomen in de vervolgstappen

226 21-09-2020 In het vervolgtraject de 
heer Van de Wal bij het 
participatieproces te willen 
betrekken.

J. van Veen Nee

216 22-06-2020 De raad elk kwartaal te 
informeren over de stand 
van zaken omtrent Thialf 
en de voortgang van het 
herstelplan.

Planning in afstemming met de 
griffie.  Op 23 november staat een 
informatiebijeenkomst gepland.

J. Zoetendal Nee

213 18-06-2020 Zodra over deze projecten 
in Amsterdam meer 
informatie is de raad 
hierover te informeren en 
er met de raad over 
spreken.

De resultaten van experiment in 
A’dam worden in 2e halfjaar 
verwacht.

SP H. Rinkes Nee

207 15-06-2020 De raad te informeren over 
het ontwikkelen, samen 
met Provincie, van 
flexwoningen  o.a. voor 
arbeidsmigranten..

Er komt binnenkort een 
informatiebrief naar de raad over 
ontwikkelingen hieromtrent

SP J. van Veen Nee

205 11-06-2020 Er wordt nieuw 
reclamebeleid voor de 
toegangswegen  opgesteld 
waarin opgenomen de 

In verband met andere prioriteiten 
wordt dit nog niet opgepakt.

GL D66 J. van Veen Nee
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ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

lichtintensiteit van de 
reclameborden.

201 25-05-2020 Aan  de projectgroep bij de 
planvorming A32 2022 en 
2023 aandacht te vragen 
voor sluipverkeer door het 
dorp .

Hier is aandacht voor. CDA J. van Veen Nee

202 25-05-2020 Na te gaan of de geplande 
vier parkeerplaatsen ook 
een groenstrook kan 
blijven.

Hier is aandacht voor. FNP SP J. van Veen Nee

203 25-05-2020 Evaluatie op het 
bestemmingsplan volgt.

Deze evaluatie heeft o.i. betrekking 
op de gevolgen voor riolering en 
verkeer. Wordt opgepakt na 
realisatie.

SP J. van Veen Nee

185 09-03-2020 De raad wordt betrokken 
in het proces waarin de 
gemeente zich beraadt 
over mogelijke 
maatregelen met het oog 
op de huurovereenkomst 
met Sportstad Heerenveen 
BV. 

Dit volgt t.z.t. GL FNP HL J. Zoetendal Nee

168 10-02-2020 Wethouder Van Veen zegt 
toe erop terug te komen 
welk tijdspad de provincie 
in gedachten heeft om het 
onderzoek over flexwonen 
handen en voeten te 
geven.

Er is een behoefteonderzoek 
uitgevoerd door de Provincie, 
waarvan de uitkomsten ambtelijk 
zijn gedeeld. De resultaten worden 
nu geanalyseerd en vervolgstappen 
bepaald.

SP J. van Veen Nee
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ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

169 10-02-2020 Wethouder Van Veen zegt 
toe de door O.de Vries 
(D66) benoemde 
informatiekloof voor wat 
betreft Diftar+ te 
onderzoeken en een 
communicatievoorstel 
hierover te doen.

Hier is nog geen vervolg aan 
gegeven.

D66 J. van Veen Nee

116 05-09-2019 Er komt er een stuk van de 
griffier over het oppakken 
van de aanbeveling om als 
raad zelf aan de slag te 
gaan met de 
aanbevelingen van de ROB 
(rapport wisselwerking) en 
Berenschot (rapport 
democratische legitimiteit 
bij interbestuurlijke 
samenwerking).

Dit is opgeschoven vanwege Covid-
19. Verwachting is dat het in 1e 
kwartaal 2021 volgt. Regie ligt bij de 
griffie.

T.J. van der 
Zwan

Nee
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Toezeggingen afgedaan –

ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

174 24-02-2020 Het college zegt toe om bij 
het uitvoeringsprogramma 
armoede een overzicht van 
informatie over incasso en 
bedragen waar het 
werkelijk om gaat op 
jaarbasis voor te leggen.

Voorstel: afdoen We hebben dit 
meegenomen in het 
uitvoeringsprogramma Armoede, 
Schulden en Laaggeletterdheid

PvdA H. Rinkes Ja

212 18-06-2020 Eventuele 
onderwijsachterstand te 
volgen en afspraken 
hierover te maken met het 
MBO.

Voorstel: afdoen We zijn in goed 
contact en daar waar mogelijk 
ondernemen we actie.

PvdA J. Zoetendal Ja

218 24-08-2020 Dorpshuizen en 
multifunctionele gebouwen 
worden (naast de scholen) 
benaderd over de 
ventilatie.in deze 
gebouwen.

Voorstel: afdoen We volgen nog 
steeds het landelijke 
advies/richtlijnen. Mochten er 
ontwikkelingen zijn dan wordt dit 
gedeeld met de raad.

HL J. Zoetendal Ja

219 24-08-2020 Als de hoogte van het toe 
te kennen bedrag aan 
rijksmiddelen bekend is, 
wordt de raad hierover 
geïnformeerd.

Voorstel: afdoen De raad is hierover 
geïnformeerd via het 
verzamelbesluit.

SP H. Rinkes Ja

221 24-08-2020 Onderzocht wordt het over 
5 maanden geplande 
uitvoeringsprogramma 
Armoede, 

Voorstel: afdoen Het 
uitvoeringsprogramma ligt 
ondertussen bij de raad.

SP H. Rinkes Ja
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ID Datum 
vergadering

Toezegging Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

schudhulpverlening, 
laaggeletterdheid, naar 
voren te halen.

227 21-09-2020 Hij zegt toe meteen na de 
behandeling van de 
begroting 2020 te 
beginnen met overleggen 
over de aanpak van het 
bezuinigingsproces.

Voorstel: afdoen Er is inmiddels een 
gezamenlijk proces tbv 
perspectiefnota 2021 opgesteld. Op 
deze wijze wordt raad goed 
betrokken bij de te maken 
afwegingen en besluiten.

T.J. van der 
Zwan

Ja

232 16-11-2020 De Rekenkamercommissie 
zegt toe terug te komen op 
een aantal vragen.

De Rekenkamercommissie geeft aan 
dat de voorgestelde 
onderzoeksvragen allemaal zijn 
opgenomen in de definitieve 
startnotitie. Zie bijgaand voor de 
aangepaste en definitieve 
Startnotitie.

19-11-2020 GL VVD PvdA Ja
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- Moties openstaand  - 
ID Datum 

raad
Dictum motie Stand van zaken Datum 

afdoening
Raadsleden PFH Afdoen 

Ja/Nee
257 09-11-2020 Verzoekt het college/ draagt het 

college op: • Om waar mogelijk 
de baten die voortvloeien uit 
energieprojecten ten gunste te 
laten komen van het 
Duurzaamheidsfonds.

U wordt hierover per mogelijk 
project op de hoogte gehouden.

CU J. Zoetendal Nee

253 09-11-2020 Roept de raad op: • in het door 
de gemeenteraad te initiëren 
proces naar een sluitende 
begroting 2022 en 
meerjarenperspectief de 
samenleving (inwoners, 
maatschappelijke instellingen en 
bedrijfsleven) nadrukkelijk te 
betrekken.

Deze motie is een opdracht aan 
de gemeenteraad.

GBH H. Rinkes Nee

260 09-11-2020 Verzoekt het college/ draagt het 
college op:  • bij het aangaan of 
vernieuwen van 
inkoopcontracten, zwaarder 
gewicht toe te kennen aan criteria 
die bijdragen aan de duurzame 
ontwikkeldoelen  • om in de 
volgende inkoopmonitor hierover 
te rapporteren, waarna dialoog 
over de impact en het streven 
plaats zal vinden.

Pakken we op. D66 J. van Veen Nee

242 05-10-2020 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Extra onderzoek te 
doen naar de rotondevariant zoals 
voorgesteld door PB. • PB 

Er is veelvuldig overleg op 
uitvoerend niveau tussen 
gemeente, de adviseur van 
plaatselijk belang, ons 

GL J. van Veen Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

Oranjewoud te betrekken hierbij 
en hen mee te nemen in de 
bevindingen en verdere 
ontwikkelingen. • De 
gemeenteraad hierbij te 
betrekken en mee te nemen in de 
bevindingen en verdere 
ontwikkelingen.

adviesbureau en RWS. Binnen 
enkele weken zal er een 
conceptadvies gereed zijn, wat 
daarna bestuurlijk zal worden 
besproken.  U wordt over de 
uitkomsten geïnformeerd.

239 07-09-2020 Verzoekt het college/ draagt het 
college op:  1. een inventarisatie 
te (laten) verrichten naar de 
mogelijke locaties en 
beschikbaarheid van openbare en 
opengestelde 
(rolstoeltoegankelijke) 
toiletvoorzieningen binnen de 
kernen van onze gemeente   2. 
bij onvoldoende beschikbaarheid 
in overleg te gaan met de horeca, 
winkels en supermarkten om hun 
toiletgelegenheid hiervoor 
beschikbaar te stellen en dit 
kenbaar te maken met een 
herkenbare en eenduidige sticker 
en in de “HogeNood”-app  3. in 
ieder geval toiletten in 
gemeentelijke gebouwen open te 
stellen voor passanten en dit 
kenbaar te maken met een 
herkenbare en eenduidige sticker 

SP J. Zoetendal Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

en aan te melden bij de 
HogeNood-app  4. voor 1 januari 
2021 aan de raad terug te 
koppelen hoe het college deze 
motie heeft uitgevoerd.

226 22-06-2020 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Aanvullend 
onderzoek te doen naar de 
behoefte van woningen in 
verschillende segmenten op de 
Heerenveense woningmarkt  • 
Zodat er een goed beeld ontstaat 
van de woonbehoefte voor nu en 
in de toekomst en hier passend 
beleid op gemaakt kan worden  • 
Bij dit onderzoek belanghebbende 
partijen te betrekken  • De 
uitkomsten van dit onderzoek in 
het najaar van 2020 voor te 
leggen aan de raad.  In de 
raadsvergadering van 22 juni is 
de motie aangenomen, met dien 
verstande dat de termijn van 
2020 komt te vervallen en dit 
onderzoek in 2021 wordt 
uitgevoerd, als onderdeel van de 
nieuwe Woonvisie die in 2022 zal 
worden aangeboden.

Dit aanvullend onderzoek vindt 
plaats in aanloop naar de nieuwe 
Woonvisie.

PvdA J. van Veen Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

224 22-06-2020 Verzoekt het college / draagt het 
college op: · er bij de 
professionele gebruikers van 
Thialf maximaal op aan te dringen 
hun verantwoordelijkheid te 
nemen door financieel bij te 
dragen aan een gezonde 
exploitatie van Thialf  · het 
nationaal belang van Thialf onder 
de aandacht te brengen bij de 
minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport en vragen om 
een structurele bijdrage in de 
exploitatiekosten   · samen met 
de directie van Thialf de 
mogelijkheden te onderzoeken 
voor toetreding van meerdere 
aandeelhouders en/of sponsoren 
die bereid zijn om een 
maatschappelijk aandeel te 
nemen wat passend is bij de 
positie, het imago en de 
doelstellingen van Thialf  · de 
raad in ieder geval per kwartaal 
en indien nodig eerder of vaker te 
informeren over de stand van 
zaken omtrent Thialf en specifiek 
ten aanzien van de voortgang van 
de in het herstelplan beschreven 

Proces is gaande, u wordt 
hierover bijgepraat op 23 
november.

CDA J. Zoetendal Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

route naar ‘gouden medailles & 
zwarte cijfers’.

225 22-06-2020 Verzoekt het college / draagt het 
college op: · Met de directie van 
Thialf in lijn met scenario 3 
(herstelplan), waarin 
breedtesport gefaciliteerd blijft, 
maximaal in te zetten op het 
structureel verbeteren van de 
exploitatie van de ijshockeyhal. · 
Om samen met de directie van 
Thialf op korte termijn de 
maximale synergie te zoeken 
tussen Thialf en de ijshockeyhal 
en de daarbij passende 
governance structuur. · Om de 
aanwezigheid van topsport 
maximaal te benutten ten 
behoeve van de 
aantrekkingskracht op 
breedtesport, zodat de 
gemeentelijke voorzieningen 
optimaal worden benut en 
maximaal bijdragen aan een 
gezonde exploitatie. · Om de raad 
over bovengenoemde 
ontwikkelingen regelmatig te 
informeren.

Proces is gaande, u wordt 
hierover bijgepraat op 23 
november

CDA J. Zoetendal Nee

193 16-12-2019 Spreekt de wens uit: • om 
vergaderingen van de 

Ondertussen is duidelijk dat 
Company Webcast (onze 

D66 T.J. van der 
Zwan

Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

gemeenteraad Heerenveen via 
Facebook live stream uit te willen 
zenden.

leverancier) nog niet live kan 
uitzenden op Facebook, ze zijn 
daar wel mee bezig.  Daarom 
onderzoeken we de mogelijkheid  
om (onder)delen van de 
vergadering zelf te (laten) filmen 
en uitzenden. We hebben 
contact met andere gemeenten 
hoe zij dit aanpakken.  Er wordt 
gewerkt aan een memo.

190 18-11-2019 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Tenminste 400 
kaarten voor de kerstproductie 
beschikbaar te stellen voor 
kinderen die bekend zijn bij 
Stichting Leergeld.

Deze motie nemen we mee in de 
verdere organisatie van de 
productie.

GBH H. Rinkes Nee

153 15-04-2019 Verzoekt het college: 1. Artikel 1 
van de Grondwet op een 
prominente plek in het 
gemeentehuis permanent 
zichtbaar te maken voor het 
publiek, in de vorm van een 
banner of muurschildering  en 
waar mogelijk ook in andere 
relevante gemeentelijke 
gebouwen met een 
publieksfunctie   2. Lokale 
kunstenaars op te roepen vorm te 
geven aan dit kunstwerk   3. Het 
winnende ontwerp zal door de 

Dit voorstel wordt meegenomen 
in de verdere voorstellen naar 
de verbouwing van de raadszaal.

GL T.J. van der 
Zwan

Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

gemeente worden aangekocht en 
op een zichtbare plek in het 
gemeentehuis geplaatst worden  
4. Opdracht te geven aan de 
projectgroep die bezig is het 
programma van eisen voor de 
nieuwe raadszaal op te stellen om 
dekking te vinden in de ver- of 
nieuwbouw van het 
gemeentehuis.  Stemverhouding: 
Fractie(s) voor: GL, PvdA, CU, 
VVD, CDA, GBH, D66, HL, 
mevrouw de Jong (FNP Fractie(s)  
tegen: De heer Eijer (FNP), de 
heer De Swart (FNP)

87 21-01-2019 Verzoekt het college: • De 
bewoners en andere 
belanghebbenden (o.a. VV 
Heerenveen) van de aanliggende 
wijken actief en constructief te 
betrekken bij invulling van het 
gekozen scenario om op deze 
manier een beter draagvlak en 
acceptatie te bewerkstelligen, 
waarbij rekening wordt gehouden 
met ondermeer of het gebouw 
passend is in de omgeving 
(beeldkwaliteit), er een goede 
verkeersdoorstroming is, de 
verkeersveiligheid gegarandeerd 

De motie wordt meegenomen in 
het vervolg traject rondom de 
komst van de Van der Valk.

VVD J. van Veen Nee
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

is en er voldoende aandacht is 
voor de veiligheid van de fietsers  
• De gemeenteraad op de hoogte 
te houden van het gezamenlijke 
overleg met de bewoners en 
belanghebbenden.

116 08-11-2018 Verzoekt het college: Uiterlijk in 
september 2019 aan 
gemeenteraad een plan, inclusief 
financiële onderbouwing, voor te 
leggen waarin de bij de 
overwegingen genoemde 
elementen aan de orde komen en 
zijn uitgewerkt.

Het participatietraject ten 
behoeve van de uitwerking van 
het vastgestelde ambitieniveau 
tot een Fietsplan met 
uitvoeringsmaatregelen en 
prioritering is gestart.  Het 
definitieve Fietsplan kan dan in 
het 1e kwartaal van 2021 
worden aangeboden.

GL J. van Veen Nee

39 15-09-2014 Verzoekt het college/ draagt het 
college op:  Deze verruiming in 
het beeld kwaliteitsplan voor de 
velden F en G te beschouwen als 
een pilot.  De effecten hiervan 
op potentiële kopers 
respectievelijk de kwaliteit van de 
wijk te evalueren.  Deze 
evaluatie uitvoeren op een 
daartoe geëigend moment.  Bij 
deze evaluatie kopers van kavels 
in de velden F en G en 
omwonenden te betrekken.

De evaluatie is klaar. Deze wordt 
samen met de nieuwe 
stedenbouwkundige invulling 
van het noordelijk deel van de 
3e fase in de raad gebracht in 
december 2020 of januari 2021.

D66 J. van Veen Nee
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- Moties afgedaan – 

ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

117 08-11-2018 Verzoekt het college: Om een 
plan aan de raad voor te leggen 
waarin wordt aangegeven hoe in 
de toekomst voldoende 
klantmanagement beschikbaar 
blijft om de uitstroomdoelen te 
behalen.

Voorstel: afdoen Dit is 
opgenomen in het 
uitvoeringsprogramma Werk

14-12-2020 PvdA H. Rinkes Ja

171 08-07-2019 Fersiket it kolleezje:  1.  Om yn 
oerlis mei de provinsje te gean 
om sa gau as mooglik te       
kommen mei in 
stimulearringsregeling foar it 
oanskaffen fan in       reintonne 
troch ynwenners fan Heerenveen  
2.  Noch dit jier in útstel mei de 
útwurke regeling hjirta foar te 
lizzen       oan de ried foar 
beslútfoarming, ynklusyf de 
finansjele aspekten.

Voorstel: afdoen Het is helaas 
niet gelukt dit provinciebreed op 
te zetten. Hier gaan we nu een 
gemeentelijke subsidieregeling 
voor opzetten. Deze gaat lopen 
per 1 januari 2021.

FNP H. Rinkes Ja

197 24-02-2020 Verzoekt het college: 1. Om 
tijdens het schooljaar 2020/2021 
een pilot te starten waarbij de 
gemeente: a. gastlessen aanbiedt 
aan scholieren op het MBO en 
voortgezet onderwijs in de 
gemeente Heerenveen over 
schulden en het omgaan met 
verleidingen en geld b. wekelijks 
een inloopspreekuur organiseert 

Voorstel: afdoen Deze pilot is 
opgenomen in het 
uitvoeringsprogramma Armoede, 
Schulden en Laaggeletterdheid.

PvdA H. Rinkes Ja
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

met een schuldhulpverlener op 
dezelfde scholen die de jongeren 
begeleidt en coacht bij het maken 
van financiële keuzes  2. Om de 
ervaringen uit de pilot in 
2020/2021 te delen met de raad 
en een plan voor te leggen voor 
een structureel vervolg van 
preventieve schuldhulpverlening 
bij jongeren.

218 22-06-2020 Verzoekt het college / draagt het 
college op: Het parkeerbeleid in 
de plaats Heerenveen aan te 
passen door in de betaald 
parkeren zones het vrij parkeren 
uit te breiden met officiële 
feestdagen.

Voorstel: afvoeren Dit staat op 
de agenda van de raad in 
december.

GBH J. van Veen Ja

223 22-06-2020 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: Om aan de vraag van 
de scholen te voldoen op het 
gebied van voorlichtingslessen 
rondom discriminatie.

Voorstel: afdoen U bent hierover 
op 24 september per brief 
geïnformeerd.

PvdA J. Zoetendal Ja

230 02-07-2020 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Bij het opstellen van 
de begroting rekening te houden 
met de gevolgen van de COVID-
19 crisis voor de culturele sector 
en dit terug te laten komen in de 
begroting.

Voorstel: afdoen Deze motie is 
opgenomen in de begroting.

GL H. Rinkes Ja
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ID Datum 
raad

Dictum motie Stand van zaken Datum 
afdoening

Raadsleden PFH Afdoen 
Ja/Nee

231 02-07-2020 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Bij het opstellen van 
de begroting minimaal uit te gaan 
van het in standhouden van het 
huidige voorzieningenniveau van 
het Sociaal Domein.

Voorstel: afdoen Deze motie is 
opgenomen in de begroting.

GL J. Zoetendal Ja

256 09-11-2020 Verzoekt het college/ draagt het 
college op: • Vertaling van het 
beleid op het gebied van 
antidiscriminatie en inclusie in het 
vervolg in de begroting op te 
nemen.

Voorstel: afdoen Dit wordt 
meegenomen vanaf de 
eerstvolgende begroting.

D66 J. Zoetendal Ja


